
 

 

Vedbæk Sogns Menighedsråd 

 

Referat af menighedsrådsmøde 

tirsdag den 8. oktober 2024 kl.17.00 

 i Vedbæk Sognegård 

 
 

Medlemmer indkaldt:  Fraværende:  Underskrift: 

 

Anne Andersen (AA)   
  

  

Anny Holm (AH)   

 

Bente Guldsborg (BG)   

 

Einar Bolt (EB) 

 
  

Lillian Lindgreen (LL) Med afbud  

 

Lise Foged (LF) 

 

  

Preben Bille Brahe (PBB) 

 
Med afbud  

Susanne Pedersen-Bjergaard (SPB) 
 

  

Thomas Philbert Nielsen (TPN)   

 

Vivian Ree (VR)   

 

Annelise Saugmann (AS) 

 
  

Rune Reimer Christensen (RRC)   

 

Ingrid Halkjær-Lassen (IHL)   

 

Kirstine Ida Brink (KIB) 

 
Med afbud  

 

 



  

Ordstyrer: Einar Bolt 

Referent: Greta Vidalis 

 
 
 

1 Godkendelse af referat af mø-
det d. 20. august 2024 

Godkendt 

2 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3 Godkendelse af Rudersdal 
Provstis Samarbejdsaftale 
2025 
 

Bilag: Rudersdal Provstis 

Samarbejdsaftale 2025 

Samarbejdsaftalen blev godkendt 

4 Godkendelse og underskrivel-
se af revisionsprotokollat om 
årsregnskab 2023  
 
Bilag: Revisionsprotokollat om 
årsregnskab 2023 & Den uaf-
hængige revisors revisionspå-
tegning 

Protokollatet blev gennemgået af Einar Bolt. 

 

Protokollatet blev godkendt med følgende rettelse til pkt. 37 
på side 62: ”Ved den juridisk-kritiske revision af de enkelte 
plantemaer i perioden fra 2019 til 2023 er der IKKE konstate-
ret væsentlige regelbrud, udover bemærkningen ovenfor”. 

5 Godkendelse af Budget 2025 
Stempel:  
Vedbæk Sogns Menighedsråd  
CVR-nr. 22375016, Budget 
2025,  
Afleveret d. 08.10.24 kl. 17.27 
 
Einar Bolt orienterer. 
 
Bilag: Budget 2025 og                    
Budget, formål 2025 

Einar Bolt: 

Sognet har fået yderligere kr. 192.780 i ligning. 

Beløbet bruges på følgende: 

Kr. 35.000 til ny bordeaux messehagel                                   
Kr. 50.000 til kurser; organister, kirketjenermodul, menig-
hedsrådsmedlemmer                                                               
Kr. 20.000 udendørs maling E 29                                             
Kr. 20.000 trykning af 2. & 3. dåbshilsen                                      
Kr. 67.780 indkøb af nye møbler til nye kontorer i sognegår-
den 

Budgettet blev godkendt 

6 Status for APV 2024 
 
Thomas Philbert Nielsen orien-
terer 
 
Bilag: Notat vedr. APV 2024 

Thomas Philbert Nielsen: 

Vi har gennemført APV. Miljøhuset har udformet Notat vedr. 
APV 2024. Der har været udsendt APV- skemaer til 13 med-
arbejdere. Miljøkonsulenten har gennemført den fysiske APV 
og der har været en drøftelse af den psykiske. Overordnet set 
ser det godt ud.  

7 Valgforsamling og supple-
ringsvalg 

• Der skal afholdes ekstraordinær valgforsamling, hvis ikke 
menighedsrådet blev fuldtalligt til valgforsamlingen. Der 
foretages udelukkende udfyldningsvalg. 

• Der skal indkaldes til den ekstraordinære valgforsamling 
senest en uge efter den ordinære valgforsamling dvs. se-
nest den 24. september 2024 



  

• Den ekstraordinære valgforsamling afholdes i aften 
den 8. oktober 2024 – vi mangler 5 medlemmer. 

• Den ekstraordinære valgforsamling skal afvikles efter 
samme regler som den ordinære valgforsamling. 

8 Hjemmeside og kalendersy-

stem 

ChurchDesk versus DKM 

Bilag: DKM kirkeløsning &     

DKM tilbud 

Som oplyst på 2. budgetsamråd, ønsker provstiet at skifte 
hjemmesideleverandør fra 2025. Den samlede aftale med 
Churchdesk ophører derfor. Det vil sige, at sognene selv 
fremadrettet skal stå for aftale med Churchdesk. Nogle af jeres 
kontaktpersoner til Churchdesk er måske allerede blevet kon-
takt af Churchdesk, andre kan forvente at blive det.  

Vi har modtaget et tilbud fra DKM, så I har noget at sammen-
holde Churchdesk's løsning med. Dette finder I vedhæftet.  

DKM tilbyder et fælles hjemmesidekursus for de sogne, der 
måtte vælge at skifte.  

Det blev besluttet at brugerne af ChurchDesk bestemmer, 
hvilket system, der skal benyttes. 

9 Bænke foran kirken 
Punktet blev udsat til næste møde, hvor Susanne Pedersen-
Bjergaard fremlægger et forslag. 

10 Meddelelser og orientering 

Meddelelser:  

a. Formand 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Einar Bolt: 

1) Udlejning af sognegården 

Klage over afslag af udlån af sognegården er nu blevet be-
handlet i Helsingør Stift. Biskoppen har givet os medhold. 

2) Nyt tag på kirken 

Foreløbig tidsplan:                                                                
Indtil ultimo oktober: Nyt tag opsættes                                  
23. Oktober: Gennemgang af arbejdet                                  
Udgangen af oktober: Udbedring af mangler                        
Indtil 21. november: Afrigning af byggeplads og stillads    
December: Aflevering 

3) Katafalk 

Der afholdes møde med kirkegårdsleder Julie Foged Ander-
sen, kirketjener Helle Lygum Espersen, kirkeværge Susanne 
Pedersen-Bjergaard og formand Einar Bolt på torsdag kl. 11 
om opbevaring af katafalk. 

4) Parkering ved kirken 

Kommunen har ikke på sit driftsbudget 2024 flere midler til at 
igangsætte parkeringstiltag, men det vil blive en del af kom-
munens vurdering over tiltag, som kan komme til politiske 
prioritering i 2025. 

5) Landemode 5. oktober 2024 

Christian Erichsen og Einar Bolt deltog 

 

 



  

b. Kontaktperson  

 

 

 

 

 

 

 

c. Kasserer 

 

d. Kirkeværge 

 

e. Præster 

 

f. Andre 

 

g. Bygningsudvalg  

 

h. Udsmykningsudvalg  

 

i. Skoletjenesten 

 

j. Aktivitetsudvalg 

 

Bilag: Referat af aktivitetsud-
valgsmøde den 02.10.24 & 
program for julestue 

k. Udstillingsrepræsentant 

Thomas Philbert Nielsen: 

Vi har ansat organist Mads Fuglsang på fuld tid med tiltrædel-
se 4. november 2024. 

Vi arbejder på at få ansat kordegnevikarer til højmesserne. 

Mai Andersen har opsagt sin stilling med fratrædelse pr. 31. 
oktober 24. Grundet afholdelse af ferie betyder det, hun har 
sidste arbejdsdag den 16. oktober. Helle Lygum Espersen træ-
der ind som hjælp ved børnekorene, der ansættes en rengø-
ringsmedhjælp til at rengøre sognegården hver onsdag under 
kirketjenernes ansvar. Der skal i den kommende tid tages stil-
ling til, hvorledes de øvrige af Mai`s opgaver skal dækkes. 

 

Intet 

 

Susanne Pedersen-Bjergaard: Stakittet på Egemosen 3 er fær-
diggjort. 

 

Intet 

 

Intet 

 

Intet 

 

Anny Holm indkalder til møde vedr. montre til Grøn´s bibel 

 

Intet 

 

Bente Guldsborg:  

Alt hvad der fremgår af referatet af 02.10.24 blev godkendt 

Julestuen den 28. november bliver kombineret med ’Sang og 
Suppe’ eller alternativt ’Sang og Gløgg’. Udvalget arbejder 
videre med programmet. 

Bente Guldsborg: Næste udstiller bliver Cecilie Virgin 

11 Spørgsmål/kommentarer fra 
tilhørere 

 

12 Eventuelt – punktet refereres 
ikke 

 

 
 

Næste rådsmøde er tirsdag den 12. november kl. 17 i sognegården 


